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CONSILIUL JUDEŢEAN  
      JUDEŢUL  TIMIŞ  
 

 
 

PROCES VERBAL 
privind desfăşurarea şedinţei ordinare a 

plenului Consiliului Judeţean Timiş din 28 septembrie 2017 
 
 
 Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra  

Doamnelor şi domnilor, 
Declar deschisă şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Timiş şi vă anunţ că sunt 

prezenţi un număr de 35 consilieri judeţeni din totalul de 37 consilieri judeţeni în funcţie. 
Lipsesc domnii consilieri judeţeni Bojin Titu şi Dan Sarmeş.  

La şedinţă participă, în calitate de invitaţi, şefi de compartimente şi specialişti din 
aparatul propriu, conducătorii unor instituţii şi servicii publice de sub autoritatea consiliului 
judeţean, precum şi reprezentanţii mass-media. 

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr. 441/24.08.2017 şi ordinea de zi a 
şedinţei a fost adusă la cunoştinţă publică prin publicarea pe site-ul propriu, comunicare 
către mass-media si prin postarea pe tabletele consilierilor judeţeni. 

În continuare, dau citire ordinii de zi: 
1. Proiect de hotărâre privind constatarea încetării de drept a mandatului unui 

consilier judeţean. 
2. Proiect de hotărâre privind validarea mandatului unui consilier judeţean si 

completarea componentei unei comisii de specialitate a Consiliului Judetean Timis. 
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării subsolului din imobilul situat în 

municipiul Timişoara, Bd. Victor Babeş, nr. 21, aflat în domeniul privat al Judeţului 
Timiş. 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării imobilului - cabinete medicale nr. 
14+21, din domeniul privat al Judeţului Timiş, situat în municipiul Timişoara, str. 
Iancu Văcărescu nr. 23. 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionării unor parcele din Parcul 
Tehnologic şi Industrial Timişoara (PITT) – Calea Torontalului km 6 şi modificării 
Hotărârii Consiliului Judeţean Timiş nr. 107/24.06.2015 privind modificarea unor 
prevederi ale Hotărârii Consiliului Judeţean  Timiş nr. 142/2011 privind 
concesionarea parcelelor din perimetrul Parcul Tehnologic şi Industrial Timişoara. 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea neexercitării dreptului de preemţiune din 
partea Judeţului Timiş asupra intenţiilor de înstrăinare a unor imobile cu altă 
destinaţie decât cea de locuinţe. 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea inchiderii Centrului de Plasament Gavojdia 
din cadrul Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Timiş si 
transferul beneficiarilor in alternative de tip familial. 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea închiderii Serviciului de îngrijire de tip 
rezidenţial pentru copilul cu dizabilităţi din cadrul Centrului de Recuperare şi 
Reabilitare Neuropsihiatrica pentru Copilul cu Handicap Lugoj aflat în subordinea 
Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţie a Copilului Timiş şi transferul 
beneficiarilor în alternative de tip familial. 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii Consiliului Judetean 
Timis nr. 194/30.09.2016 privind validarea Autorităţii Teritoriale de Ordine Publică a 
Judeţului Timiş. 
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10. Proiect de hotărâre privind constituirea Comisiei de Selecţie pentru membrii 
Consiliului de Administraţie a Societatea Aviaţia Utilitară S.A. 

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea completării Planului privind restructurarea 
Centrului de Recuperare şi Reabilitare Neuropsihiatrică Găvojdia din structura 
Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Timiş, aprobat prin 
Hotărârea Consiliului Judeţean Timiş nr. 140/2016. 

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea Convenţiei de Colaborare a Judetului Timis 
prin Consiliul Judetean Timis cu Autoritatea Naţională pentru Persoanele cu 
Dizabilitati şi Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Timiş 
pentru realizarea si actualizarea Registrul electronic central privind persoanele cu 
handicap. 

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare si funcţionare 
a Comisiei pentru Protecţia Copilului Timis.  

14. Proiect de hotărâre privind încetarea Contractului de management al domnului 
Neumann Victor Andrei Marius la Muzeul de Artă Timişoara. 

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea numirii domnului Neumann Victor Andrei 
Marius în funcţia de manager al Muzeului de Artă Timişoara. 

16. Proiect de hotărâre privind aprobarea plăţii cotizaţiei anuale către Grupul de 
Acţiune Locală"Timiş Torontal Bârzava". 

17. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificarii art.1 al Hotărârii Consiliului 
Judetean Timis nr.172/31.08.2016 privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului 
Judeţean Timiş în Consiliile de Administraţie ale unităţilor de învăţământ special. 

18. Proiect de hotărâre privind aprobarea licenţelor de traseu pentru efectuarea 
transportului public de persoane prin curse regulate speciale unor operatori  de 
transport rutier. 

19. Întrebări, interpelări. 
 

Vă propun completarea ordinii de zi a şedinţei cu următoarele proiecte: 
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea componenţei nominale a Comisiei pentru 

Protecţia Copilului Timiş. 
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării şi completării Hotărârii Consiliului 

Judeţean nr. 98/26.04.2017 privind aprobarea Documentaţiei de Avizare a Lucrărilor 
de Intervenţie (D.A.L.I) a investiţiei “Modernizare DJ 593 (L=35,9 km, din care necesar 
modernizare L=20 km)” şi a indicatorilor tehnico-economici aferenţi. 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului “Modernizare DJ 593 (L=35,9 km, din 
care necesar modernizare L=20 km)” în vederea finanţării precum şi a cheltuielilor 
legate de acest proiect. 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului rectificat al judeţului Timiş pe anul 
2017. 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea repartizării sumelor defalcate din impozitul pe 
venit pentru echilibrarea bugetelor locale pe anul 2017.  

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea finanţării unor structuri sportive în anul 2017, 
sesiunea a II-a. 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea finanţării Agendei principalelor manifestări 
cultural-artistice şi de tineret în anul 2017, sesiunea a II-a. 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea completării Hotărârii Consiliului Judeţean Timiş 
nr.135/2017 privind aprobarea solicitării trecerii unor imobile din domeniul public al 
Statului, aflate în administrarea Ministerului Afacerilor Interne pentru Inspectoratul de 
Poliţie Judeţean Timiş, în domeniul public al Judeţului Timiş şi administrarea Consiliului 
Judeţean Timiş. 
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9. Proiect de hotărâre privind aprobarea completării Hotărârii Consiliului Judeţean Timiş 
nr.134/2017 privind aprobarea solicitării trecerii unor imobile din domeniul public al 
Statului, aflate în administrarea Ministerului Afacerilor Interne pentru Inspectoratul de 
Poliţie Judeţean Timiş, în domeniul public al Judeţului Timiş şi administrarea 
Consiliului Judeţean Timiş. 

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării şi completării Hotărârii Consiliului 
Judeţean Timiş nr. 173/30.08.2017 privind închirierea prin licitaţie publică a unor bunuri 
imobile din Pavilionul Administrativ al Parcului Industrial şi Tehnologic Timişoara - 
proprietatea privată a Judeţului Timiş.  

11. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii nr.170/2017 a Consiliului Judeţean 
Timiş privind aprobarea dării în folosinţă gratuită a unor bunuri imobile din Pavilionul 
Administrativ al Parcului Industrial şi Tehnologic Timişoara - proprietatea privată a 
Judeţului Timiş precum şi a unor bunuri mobile, către Direcţia Generală Regională a 
Finanţelor Publice Timişoara - Direcţia Regională Vamală Timiş. 

 
Dacă mai sunt alte propuneri pentru ordinea de zi? Dacă nu, vă propun eu 

scoaterea punctului 17 de pe ordinea de zi, respectiv  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea modificării art.1 al Hotărârii Consiliului Judetean Timis nr.172/31.08.2016 
privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului Judeţean Timiş în Consiliile de 
Administraţie ale unităţilor de învăţământ special. 
 Este vorba despre nominalizarea unor persoane la Liceul Iris şi pentru că nu am 
primit de la Inspectoratul Şcolar Judeţean Timiş cifra de şcolarizare. Din acest motiv am 
propus scoaterea acestui proiect de pe ordinea de zi.  
 Procedură de vot pentru scoaterea proiectului înscris la punctul 17 de pe ordinea 
de zi.  
 Întrucât este o firmă nouă care gestionează activitatea de înregistrare a şedinţelor 
vă rog să le acordăm clemenţă şi răbdare pentru a se organiza aşa cum trebuie, mai ales 
că este prima şedinţă la care participă.  
 Până se rezolvă cu sistemul de vot vă propun să votăm prin vot deschis pentru 
retragerea proiectului înscris la nr. 17 pe ordinea de zi.  

Consiliul Judeţean Timiş a aprobat propunerea domnului preşedinte Călin Dobra   
cu 34 de voturi pentru din partea doamnelor/domnilor Avram Nicolae, Bădina Nicu, Bitea 
Nicolae, Blaga Lucian, Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihai, Borha Liviu, Buboi Ligius – 
Cosmin, Cândea Dorin, Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  
Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek 
Cristian, Gavrilaş Marius – Dan, Geană Nistor, Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru, 
Jumanca Romaniţa, Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, 
Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Stancu Traian, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe 
Manasia Roxana, Vasile Marian Constantin. 

 
         Supun la vot completarea ordinii de zi cu proiectele menţionate anterior. 
         Consiliul Judeţean Timiş a aprobat completarea ordinii de zi  cu 34 de voturi pentru 
din partea doamnelor/domnilor Avram Nicolae, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihai, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, 
Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, 
Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  
Geană Nistor, Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru,Jumanca Romaniţa Lelescu Tiberiu 
Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, 
Ritivoiu Mihai, Stancu Traian, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, 
Vasile Marian Constantin. 
 
         Supun la vot ordinea de zi a şedinţei cu completările anterioare. 
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Consiliul Judeţean Timiş a aprobat ordinea de zi  cu 34 de voturi pentru din partea 
doamnelor/domnilor Avram Nicolae, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic 
Narcis – Sabin, Bojin Mihai, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, Ciurlea 
Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, Costa 
Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  
Geană Nistor, Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru,Jumanca Romaniţa Lelescu Tiberiu 
Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, 
Ritivoiu Mihai, Stancu Traian, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, 
Vasile Marian Constantin. 

 
Înainte de a trece la dezbaterea problemelor înscrise pe ordinea de zi, vă supun 

aprobării procesul - verbal ale şedinţei extraordinare din data de 20 septembrie 2017. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat procesul verbal  cu 34 de voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolae, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihai, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, 
Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, 
Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  
Geană Nistor, Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru,Jumanca Romaniţa Lelescu Tiberiu 
Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, 
Ritivoiu Mihai, Stancu Traian, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, 
Vasile Marian Constantin. 
 
 

Punctul nr. 1 - Proiect de hotărâre privind constatarea încetării de drept a 
mandatului unui consilier judeţean. 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra  
Proiectul a fost avizat favorabil in toate comisiile  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 33 de voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor Avram Nicolae, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic Narcis 
– Sabin, Bojin Mihai, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, Ciurlea Sorina, 
Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - 
Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, 
Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru,Jumanca Romaniţa Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ 
Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Stancu 
Traian, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Vasile Marian 
Constantin. 

 
 
Punctul nr. 2 - Proiect de hotărâre privind validarea mandatului unui consilier 

judetean si completarea componentei unei comisii de specialitate a Consiliului 
Judetean Timis. 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Dau cuvântul domnului secretar.  
 
Domnul Dănuţ Ardelean – Secretar al Judeţului Timiş  
Vă informez că proiectul de hotărâre a fost iniţiat având ca temei expunerea de 

motive a liderului grupului consilierilor  judeţeni  PNL din cadrul Consiliului Judeţean  
Timiş,  domnul Bitea Nicolae Florin  şi adresa înaintată Consiliului Judeţean Timiş de către 
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PNL care confirmă apartenenţa la PNL Timiş a supleantului înscris pe lista de candidaţi de 
la alegerile din iunie 2016, respectiv domnul Grigoroiu Eugeniu.  

Verificarea, analizarea şi confirmarea celor menţionate în adresa PNL Timiş este 
de competenţa Comisiei de validare din cadrul Consiliului Judeţean Timiş, legal constituită 
prin HCJT 124/2016, comisie care va întocmi un proces verbal privind validarea sau 
invalidarea supleantului propus pentru a deţine calitatea de consilier judeţean.  

In consecinţă, rog Preşedintele Consiliului Judetean Timis sa propună luarea unei 
scurte pauze, timp in care Comisia de Validare in următoarea componenta: dl. Badina 
Nicu, dl. Cândea Iosif - Dorin, dl. Geana Nistor Pavel, dl. Matei Viorel si dl. Bitea Nicolae - 
Florin, urmează sa se retragă pentru a verifica documentele si pentru a întocmi procesul-
verbal privind validarea sau invalidarea supleantului propus sa deţină calitatea de consilier 
judeţean.  

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Rog Comisia de validare să se retragă. Vom lua o scurtă pauză după care domnul 

Bădina Nicu – preşedintele Comisiei de validare va da citire procesului verbal. 
Întrucât pauza a luat sfârşit, rog preşedintele Comisiei de validare sa prezinte 

procesul verbal întocmit in cadrul comisiei. 
 
Domnul consilier judeţean Bădina Nicu  - preşedinte Comisia de validare  
În continuare, voi da citire procesului verbal privind propunerea de validare a 

mandatului de consilier judeţean, 
Comisia de validare în componenţa prevăzută de HCJT 124/2016, cu modificările 

ulterioare, a procedat la examinarea legalităţii alegerilor unui consilier judeţean în vederea 
validării mandatului acestuia constatând următoarele: 

Un post de consilier judeţean din cadrul Consiliului Judeţean Timiş a devenit vacant 
ca urmare a încetării prin demisie a calităţii  de consilier judeţean a domnului Adrian 
Păşcuţă conform adresei nr. 15443/22.08.2017. Urmare adresei PNL Timiş înregistrată la 
Consiliul Judeţean Timiş sub nr. 15789/28.08.2017 a fost înaintată propunerea de validare 
a mandatului domnului Grigoroiu Eugeniu membru supleant aflat la poziţia 17 din lista 
PNL la alegerile din 2016..  

În concluzie, apreciem că nu există motive pentru invalidarea mandatului de 
consilier judeţean,  drept pentru care Comisia de validare în conformitate cu prevederile 
art. 31 alin. 3 din Legea 215/2001 a administraţiei publice locale, republicată cu 
modificările şi completările ulterioare propune validarea mandatului de consilier judeţean a 
domnului Grigoroiu Eugeniu.  

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra  
In conformitate cu prevederile legale in vigoare, respectiv art. 7 din OG 35/2002, 

art. 6(2) din Legea 393/2004 validarea consilierilor judeţeni se face prin votul deschis al 
majorităţii consilierilor prezenţi la şedinţa. 

Va supun la vot proiectul de hotărâre privind validarea mandatului de consilier 
judeţean al domnului Grigoroiu Eugeniu. 

Procedura de vot, vă rog! 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 33 de voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor Avram Nicolae, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihai, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, 
Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, 
Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek Cristian, Geană Nistor, Iliescu 
Roxana, Iovescu Alexandru,Jumanca Romaniţa Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, 
Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Stancu Traian, 
Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Vasile Marian Constantin. 
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Felicitări domnului Grigoroiu Eugeniu pentru validarea mandatului de consilier 
judeţean si in continuare vom parcurge procedura de depunere a jurământului. Rog 
consilierii judeţeni sa ne ridicam in picioare cat timp domnul Grigoroiu Eugeniu va depune 
jurământul. 

Va rog domnule sa puneţi mana stângă pe Biblie si pe Constituţie si sa rostiţi 
Jurământul si apoi să-l semnaţi. 

 
Domnul Grigoroiu Eugeniu  
Subsemnatul Grigoroiu Eugeniu, depun în faţa Consiliului Judeţean Timiş, în 

conformitatea cu prevederile art. 32 alin. 1 din Legea administraţiei publice locale nr. 
215/2015, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, următorul jurământ: 

 Jur să respect Constituţia şi legile ţării şi să fac cu bună credinţă tot ceea ce stă în 
puterea şi priceperea mea pentru binele locuitorilor judeţului Timiş. Aşa să-mi ajute 
Dumnezeu!.  

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra  
Vă mulţumim!  
Vă felicit şi vă aduc la cunoştinţă faptul ca din acest moment dvs. intraţi in exerciţiul 

atribuţiilor de consilier judeţean, iar in noua calitate pe care o deţineţi aveţi obligaţia de a 
întocmi si depune declaraţia de avere, declaraţia de interese, declaraţia privind 
eventualele situaţii de incompatibilitate, precum si declaraţia privind desfăşurarea unor 
activităţi de politie politica – formulare care va vor fi puse la dispoziţie de către aparatul de 
specialitate al Consiliului Judeţean Timiş 

 
 
Punctul nr. 3 – Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării subsolului din 

imobilul situat în municipiul Timişoara, Bd. Victor Babeş, nr. 21, aflat în domeniul 
privat al Judeţului Timiş. 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra  
Proiectul a fost avizat favorabil in toate comisiile  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 35 de voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor Avram Nicolae, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihai, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, 
Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, 
Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  
Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu, Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru,Jumanca Romaniţa 
Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, 
Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Stancu Traian, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe 
Manasia Roxana, Vasile Marian Constantin. 

 
 
Punctul nr. 4 – Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării imobilului - 

cabinete medicale nr. 14+21, din domeniul privat al Judeţului Timiş, situat în 
municipiul Timişoara, str. Iancu Văcărescu nr. 23. 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
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Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 35 de voturi „pentru” 
din partea doamnelor/domnilor Avram Nicolae, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihai, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, 
Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, 
Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  
Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu, Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru,Jumanca Romaniţa 
Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, 
Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Stancu Traian, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe 
Manasia Roxana, Vasile Marian Constantin. 

 
 

Punctul nr. 5 - Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionării unor 
parcele din Parcul Tehnologic şi Industrial Timişoara (PITT) – Calea Torontalului km 
6 şi modificării Hotărârii Consiliului Judeţean Timiş nr. 107/24.06.2015 privind 
modificarea unor prevederi ale Hotărârii Consiliului Judeţean  Timiş nr. 142/2011 
privind concesionarea parcelelor din perimetrul Parcul Tehnologic şi Industrial 
Timişoara. 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 35 de voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor Avram Nicolae, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihai, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, 
Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, 
Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  
Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu, Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru,Jumanca Romaniţa 
Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, 
Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Stancu Traian, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe 
Manasia Roxana, Vasile Marian Constantin. 

 
 

Punctul nr. 6 - Proiect de hotărâre privind aprobarea neexercitării dreptului de 
preemţiune din partea Judeţului Timiş asupra intenţiilor de înstrăinare a unor 
imobile cu altă destinaţie decât cea de locuinţe. 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile.  
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Iovescu Alexandru 
Domnule preşedinte, pentru a nu depăşi termenul de 30 de zile, doresc să fac un 

amendament la acest proiect de hotărâre şi propun completarea anexei acestuia cu 
poziţia nr. 5, având în vedere că solicitarea dreptului de preemţiune a fost înregistrată 
după întrunirea comisiilor. Solicitarea a fost verificată de comisia specială şi s-a hotărât că 
nu ne exercităm dreptul de preemţiune. 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat amendamentul  cu 34 de voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolae, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihai, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, 
Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, 
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Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  
Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu, Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru,Jumanca Romaniţa 
Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, 
Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, 
Vasile Marian Constantin. 

Amendamentul fiind aprobat, supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 35 de voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor Avram Nicolae, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihai, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, 
Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, 
Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  
Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu, Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru,Jumanca Romaniţa 
Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, 
Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Stancu Traian, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe 
Manasia Roxana, Vasile Marian Constantin. 

 
 

Punctul nr. 7 - Proiect de hotărâre privind aprobarea inchiderii Centrului de 
Plasament Gavojdia din cadrul Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia 
Copilului Timiş si transferul beneficiarilor in alternative de tip familial. 

Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile  
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Bitea Nicolae 
Domnule preşedinte, aşa cum colegii din Comisia de cultură ştiu, am întrebat la 

momentul respectiv, dacă toţi angajaţii centrului de la Găvojdia îşi vor pastra locul de 
muncă, bineînţeles fiind relocaţi în alte locaţii unde pot să-şi desfăşoare activitatea 
profesională. Aş vrea dacă poate doamna director Milutinovici să confirme şi acum în plen 
acest lucru.  

 
Doamna Milutinovici Emilia – director DGASPC Timiş  
Domnule preşedinte, cu permisiunea dumneavoastră aş vrea să-i spun domnului 

consilier judeţean Nicolae Bitea că susţin ceea ce am afirmat şi în cadrul comisiilor şi 
anume că nu afectează numărul de angajaţi pentru că este un parcurs de lungă durată şi 
noi căutăm să relocăm acest personal. În situaţia în care unul din angajaţi ar trebui să fie 
disponibilizat avem suficiente variante pentru a-i putea oferi un loc de muncă în alte centre 
ale Municipiului Lugoj.  

Mai mult decât atât vă rog să faceţi comparaţie cu ceea ce s-a întâmplat cu Centrul 
de Neuropsihiatrie Găvojdia şi anume, în momentul în care am relocat beneficiarii în cele 
două centre de plasament din Periam şi Sinersig, nici unul dintre angajaţi nu a rămas pe 
dinafară. Prin urmare, îmi asum faptul că nici unul din angajaţi nu va fi disponibilizat. 
Avem suficientă nevoie de cadre de specialitate în cadrul serviciilor sociale, astfel încât să 
acoperim nevoile de prestare a acestor servicii. 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Dacă mai sunt alte discuţii? Vă rog, domnule Coifan Viorel! 
 
Domnul consilier judeţean Coifan Viorel 
Domnule preşedinte, la punctul 7 şi  8 se spune „transferul beneficiarilor în 

alternative”. Limba româna este suficient de clară, deci nu putem să ne transferăm în 
alternative şi în spaţii alternative de locuit. Prin urmare, rugămintea mea este se corecteze 
din punct de vedere semantic.  
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Doamna Milutinovici Emilia – director DGASPC Timiş 
Observaţia dumneavoastră este corectă dar acesta este termenul de specialitate 

pe care trebuie să-l folosim inclusiv în aplicarea pe fond. Acesta este termenul de 
specialitate utilizat.  

 
Domnul consilier judeţean Coifan Viorel 
Îmi pare rău, eu credeam că ştiu româneşte şi eram convins că acesta este 

termenul corect. Vă mulţumesc că m-aţi lămurit. 
 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 35 de voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor Avram Nicolae, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihai, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, 
Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, 
Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  
Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu, Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru,Jumanca Romaniţa 
Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, 
Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Stancu Traian, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe 
Manasia Roxana, Vasile Marian Constantin. 

 
 

Punctul nr. 8 - Proiect de hotărâre privind aprobarea închiderii Serviciului de 
îngrijire de tip rezidenţial pentru copilul cu dizabilităţi din cadrul Centrului de 
Recuperare şi Reabilitare Neuropsihiatrica pentru Copilul cu Handicap Lugoj aflat în 
subordinea Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţie a Copilului Timiş şi 
transferul beneficiarilor în alternative de tip familial. 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 35 de voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor Avram Nicolae, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihai, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, 
Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, 
Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  
Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu, Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru,Jumanca Romaniţa 
Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, 
Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Stancu Traian, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe 
Manasia Roxana, Vasile Marian Constantin. 

 
 

Punctul nr. 9 - Proiect de hotărâre privind aprobarea modificarii Hotărârii 
Consiliului Judetean Timis nr. 194/30.09.2016 privind validarea Autorităţii Teritoriale 
de Ordine Publică a Judeţului Timiş. 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 35 de voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor Avram Nicolae, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 



 10

Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihai, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, 
Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, 
Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  
Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu, Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru,Jumanca Romaniţa 
Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, 
Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Stancu Traian, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe 
Manasia Roxana, Vasile Marian Constantin. 

 
 

Punctul nr. 10 - Proiect de hotărâre privind constituirea Comisiei de Selecţie 
pentru membrii Consiliului de Administraţie a Societatea Aviaţia Utilitară S.A. 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 35 de voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor Avram Nicolae, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihai, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, 
Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, 
Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  
Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu, Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru,Jumanca Romaniţa 
Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, 
Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Stancu Traian, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe 
Manasia Roxana, Vasile Marian Constantin. 

 
 

Punctul nr. 11 - Proiect de hotărâre privind aprobarea completării Planului 
privind restructurarea Centrului de Recuperare şi Reabilitare Neuropsihiatrică 
Găvojdia din structura Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului 
Timiş, aprobat prin Hotărârea Consiliului Judeţean Timiş nr. 140/2016. 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile   
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 35 de voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor Avram Nicolae, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihai, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, 
Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, 
Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  
Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu, Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru,Jumanca Romaniţa 
Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, 
Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Stancu Traian, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe 
Manasia Roxana, Vasile Marian Constantin. 

 
 

Punctul nr. 12 - Proiect de hotărâre privind aprobarea Convenţiei de 
Colaborare a Judetului Timis prin Consiliul Judetean Timis cu Autoritatea Naţională 
pentru Persoanele cu Dizabilitati şi Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi 
Protecţia Copilului Timiş pentru realizarea si actualizarea Registrul electronic 
central privind persoanele cu handicap. 
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Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile   
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 35 de voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor Avram Nicolae, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihai, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, 
Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, 
Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  
Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu, Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru,Jumanca Romaniţa 
Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, 
Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Stancu Traian, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe 
Manasia Roxana, Vasile Marian Constantin. 

 
 
Punctul nr. 13 - Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de 

organizare si functionare a Comisiei pentru Protectia Copilului Timis.  
 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile   
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 34 de voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor Avram Nicolae, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihai, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, 
Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - 
Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, 
Grigoroiu Eugeniu, Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru,Jumanca Romaniţa Lelescu Tiberiu 
Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, 
Ritivoiu Mihai, Stancu Traian, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, 
Vasile Marian Constantin. 

 
 
Punctul nr. 14 - Proiect de hotărâre privind încetarea Contractului de 

management al domnului Neumann Victor Andrei Marius la Muzeul de Artă 
Timişoara. 

Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile   
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 35 de voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor Avram Nicolae, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihai, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, 
Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, 
Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  
Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu, Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru,Jumanca Romaniţa 
Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, 
Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Stancu Traian, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe 
Manasia Roxana, Vasile Marian Constantin. 

 
 
Punctul nr. 15 - Proiect de hotărâre privind aprobarea numirii domnului 

Neumann Victor Andrei Marius în funcţia de manager al Muzeului de Artă Timişoara. 
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Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile   
Felicitări domnule director şi vă rog, în continuare, să transmiteţi plenului în câteva 

cuvinte ce înseamnă strategia dumneavoastră cu privire la managementul Muzeului de 
Artă Timişoara.  

 
Neumann Victor Andrei Marius - manager al Muzeului de Artă Timişoara 
Mulţumesc Consiliului Judeţean Timiş pentru sprijinul acordat în primul mandat de 

manager al Muzeului de Artă Timişoara. 
În primul rând aş vrea să vă spun că am triplat numărul de vizitatori. Aş vrea să vă 

mulţumesc pentru interesul acordat clădirii pe care o avem şi pentru implicarea pentru 
terminarea Palatului Baroc. Avem de gând să extindem spaţiul expoziţional.  

Am fost menţionaţi în dosarul de candidatură la Timişoara – Capitală Culturală 
Europeană. Sunt multe instituţii internaţionale care se interesează de Muzeul de Artă. 
Vrem să aduce o mare expoziţie pentru anul 2021 în Timişoara, probabil una din marile 
figuri ale artei plastice universale.  

Avem o legătură foarte bună şi cu Viena şi sperăm să aducem şi de acolo o 
expoziţie mare.  

În program avem prevăzut desfăşurarea unor conferinţe şi work shopuri, iar în 
săptămâna aceasta se deschide Art Counter unde vor veni oaspeţi din ţară şi străinătate. 
Se organizează în anii următori vizita copiilor, elevilor, studenţilor în număr mult mai mare 
decât până acum, astfel încât muzeul va deveni un punct de referinţă pentru cultura 
generală şi educaţia  fiecăruia dintre noi. Ştiţi că avem un rol în a pregăti viitoarele 
generaţii şi acest lucru nu îl putem face decât prin intermediul culturii.  

Dumneavoastră aţi înţeles acest lucru şi vă mulţumesc pentru sprijinul acordat. 
Sperăm că vom avea şi în continuare sprijin din partea dumneavoastră pentru că ne 
pregătim pentru anul 2021. Avem obligaţia morală pentru că Timişoara a câştigat acest 
titlul concurând cu 13 oraşe.  La muzeu s-a desfăşurat întâlnirea finală cu juriul 
internaţional în care s-a decis ca Timişoara să fie Capitală Culturală Europeană.  

Cred că cu toţii avem obligaţia să ne implicăm foarte bine în acest proiect pentru că 
vom avea mulţi vizitatori în oraş. Este nevoie să punem la punct multe lucruri fiind un 
eveniment de amploare extraordinară. Întreaga Europă este cu ochii pe noi şi ne 
monitorizează încă de pe acum. Vă mulţumesc! 

 
Domnul vicepreşedinte Stancu Traian 
Domnule director apreciez ca foarte bună activitatea muzeului, însă am o mică 

recomandare către dumneavoastră şi vă spun că eu consider că este loc de îmbunătăţirea 
relaţiilor dumneavoastră cu salariaţii muzeului. Vă rog să ţineţi cont şi să luaţi în calcul 
această recomandare.  

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Dacă mai sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 35 de voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor Avram Nicolae, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihai, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, 
Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, 
Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  
Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu, Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru,Jumanca Romaniţa 
Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, 
Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Stancu Traian, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe 
Manasia Roxana, Vasile Marian Constantin. 
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Punctul nr. 16 - Proiect de hotărâre privind aprobarea plăţii cotizaţiei anuale 

către Grupul de Acţiune Locală"Timiş Torontal Bârzava". 
 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile   
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 35 de voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor Avram Nicolae, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihai, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, 
Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, 
Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  
Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu, Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru,Jumanca Romaniţa 
Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, 
Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Stancu Traian, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe 
Manasia Roxana, Vasile Marian Constantin. 

 
 
Punctul nr. 17 - Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării art.1 al 

Hotărârii Consiliului Judetean Timis nr.172/31.08.2016 privind desemnarea 
reprezentanţilor Consiliului Judeţean Timiş în Consiliile de Administraţie ale 
unităţilor de învăţământ special. 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat la începutul şedinţei scoaterea acestui proiect 

de pe ordinea de zi. Urmează dezbaterea şi aprobarea următoarelor puncte înscrise pe 
ordinea de zi.  

 
 
Punctul nr. 18 - Proiect de hotărâre privind aprobarea licenţelor de traseu 

pentru efectuarea transportului public de persoane prin curse regulate speciale 
unor operatori  de transport rutier. 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile cu următorul amendament: 

“să se introduca în anexa la proiectul de hotărâre si operatorul S.C. J&R CAR S.R.L.”.  
Dacă sunt alte discuţii? Dacă nu, supun la vot amendamentul  
Procedură de vot. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat amendamentul  cu 35 de voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolae, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihai, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, 
Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, 
Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  
Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu, Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru,Jumanca Romaniţa 
Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, 
Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Stancu Traian, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe 
Manasia Roxana, Vasile Marian Constantin. 

Amendamentul fiind aprobat, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 35 de voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor Avram Nicolae, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihai, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, 
Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, 
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Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  
Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu, Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru,Jumanca Romaniţa 
Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, 
Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Stancu Traian, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe 
Manasia Roxana, Vasile Marian Constantin. 

 
 

Punctul nr. 19 - Proiect de hotărâre privind aprobarea componenţei nominale 
a Comisiei pentru Protecţia Copilului Timiş. 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către comisiile reunite   
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 35 de voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor Avram Nicolae, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihai, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, 
Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, 
Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  
Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu, Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru,Jumanca Romaniţa 
Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, 
Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Stancu Traian, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe 
Manasia Roxana, Vasile Marian Constantin. 

 
Doamna consilier judeţean Ciurlea Sorina  
Înainte de a trece la următorul punct, vă rog domnule preşedinte să dispuneţi să ni 

se comunice şi nouă aceste proiecte. O hârtiuţă cu aceste proiecte ne-ar fi de-ajuns. 
 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Am înţeles solicitarea dumneavoastră, vom ţine cont de aceasta, însă vă rog să 

veniţi la şedinţa reunită a comisiilor de specialitate pentru că acolo s-au discutat şi avizat 
aceste proiecte.  

 
Doamna consilier judeţean Ciurlea Sorina  
Nu asta era ideea. Noi dorim să le citim din timp.  
 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Au intrat în comisiile reunite şi sunt postate pe tabletă.  
 
Doamna consilier judeţean Ciurlea Sorina  
Despre tablete nu cred că vrem să discutăm. Tabletele nu merg, nu am cum să le 

văd pe tabletă.  
 

Punctul nr. 20 - Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării şi 
completării Hotărârii Consiliului Judeţean nr. 98/26.04.2017 privind aprobarea 
Documentaţiei de Avizare a Lucrărilor de Intervenţie (D.A.L.I) a investiţiei 
“Modernizare DJ 593 (L=35,9 km, din care necesar modernizare L=20 km)” şi a 
indicatorilor tehnico-economici aferenţi. 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către comisiile reunite   
Dacă sunt discuţii? 
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Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 34 de voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor Avram Nicolae, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihai, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, 
Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, 
Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  
Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu, Iliescu Roxana, Jumanca Romaniţa Lelescu Tiberiu 
Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, 
Ritivoiu Mihai, Stancu Traian, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, 
Vasile Marian Constantin. 

 
 

Punctul nr. 21 - Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului 
“Modernizare DJ 593 (L=35,9 km, din care necesar modernizare L=20 km)” în 
vederea finanţării precum şi a cheltuielilor legate de acest proiect. 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către comisiile reunite   
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 35 de voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor Avram Nicolae, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihai, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, 
Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, 
Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  
Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu, Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru,Jumanca Romaniţa 
Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, 
Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Stancu Traian, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe 
Manasia Roxana, Vasile Marian Constantin. 

 
 

Punctul nr. 22 - Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului rectificat al 
judeţului Timiş pe anul 2017. 

Proiectul a fost avizat favorabil de către comisiile reunite 
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Nicolae Bitea 
Aş dori să readucem în discuţie ce am discutat în comisiile reunite cu privire la 

sumele solicitate către Guvern dar şi despre strategia noastră proprie pentru acoperirea  
pagubelor create în urma furtunii din 17 septembrie 2017.  

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Înainte de a vă prezenta această strategie şi demersurile făcute, îl rog pe domnul 

director Marcu Marcel să ne prezinte pe scurt ceea ce înseamnă rectificarea bugetului 
Consiliului Judeţean Timiş.  

 
Domnul Marcu Marcel – director Direcţia Economică, Informatizare.  
Aşa cum am spus şi în comisiile reunite avem o rectificare pozitivă în sumă totală 

de 15 .208.000 lei provenite din rectificarea bugetului de stat din cote defalcate din TVA 
pentru asistenţă socială şi pentru programele – cornul şi laptele, fructe în şcoli. La fel 
printr-o adresă a Direcţiei Regionale a Finanţelor Publice ne-a fost suplimentată cota de 
impozit pe venit cu 10.260.000 lei şi printr-o Hotărâre de Guvern am primit 70 mii lei 
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pentru  Şcolile Neveanu şi Pufan pentru înlăturarea efectelor fenomenelor naturale care 
au avut loc în data de 17 septembrie 2017.  

Această creştere pe parte de venituri a fost alocată în partea de cheltuieli în special 
pentru asistenţă socială 5.500.000 lei, pentru cele două programe în şcoli – 2.300.000 lei, 
iar la instituţiile subordonate consiliului judeţean 1.200.000 lei pentru creşterea cheltuielilor 
de personal la Direcţia de Prestări Servicii, aparatul propriu pentru reparaţii – 904 mii lei, 
pentru rambursarea dobânzilor celor două împrumuturi am majorat bugetul cu suma de 
2.300.000, pentru spitalul judeţean am majorat bugetul – pentru reparaţii  - suma de 
2.100.000, iar pentru Asociaţia Timişoara – Capitală Culturală Europeană am majorat 
cotizaţia cu 300.000 lei, de la 200 mii la 500 mii. Acestea sunt principalele majorări care 
au avut loc în bugetul propriu.  

În secţiunea Dezvoltare, pe totalul listei de investiţii suma a rămas aceeaşi. Au fost 
introduse doar câteva poziţii prin diminuarea altor poziţii.  

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Dacă sunt întrebări faţă de prezentarea domnului director? Dacă nu, vreau să vă 

spun, cu privire la alocarea de fonduri din partea Guvernului României pentru instituţiile 
afectate  în urma fenomenelor meteo din 17 septembrie 2017, că Guvernul României a 
alocat săptămâna trecută, în şedinţa de Guvern, o sumă de aproximativ 3.500.000 lei, 
sumă care a mers spre două spitale din judeţ, respectiv Spitalul de Boli Cardiovasculare 
Timişoara şi Spitalul Municipal Lugoj,  dar şi spre şcoli afectate din Municipiul Timişoara şi 
spre instituţiile din judeţul Timiş aflate în subordinea MAI.  

Săptămâna aceasta am transmis cel de-al doilea proiect de hotărâre de Guvern şi 
aşteptăm să intre în şedinţa de Guvern cu suma de aproximativ 5.500.000 lei. În această 
sumă au fost prinse biserici, şcoli,  primării şi instituţii publice  din judeţul Timiş. În 
continuare, la nivelul comitetului judeţean pentru situaţii de urgenţă, se centralizează 
solicitările din partea comisiilor locale şi se face devizul estimativ pentru a putea transmite 
către Guvern şi cel de-al doilea proiect de hotărâre în vederea obţinerii fondurilor pentru 
instituţiile afectate.  

 
Domnul consilier judeţean Liviu Cocean 
Aş dori ca înainte de a le transmite către Guvern să ne comunicaţi şi nouă care 

sunt localităţile care beneficiază de fonduri. Asta pentru a da un exemplu de bune practici.  
 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Nu am nimic împotrivă să le transmit înainte dar cred că cel mai bine ar fi să vă 

comunic pe cele care au fost deja aprobate pentru că oricum noi nu putem interveni. 
Există o procedură legală, comitetul local ISU întocmeşte procesul verbal şi devizul, îl 
transmite comitetului judeţean ISU, iar proiectul de hotărâre de Guvern este semnat în 
baza raportului Comitetului judeţean ISU.  

Deci, în prima fază vă transmit primul proiect de guvern aprobat cu sumele şi cu 
instituţiile publice care au primit finanţare. În momentul în care şi celelalte vor fi aprobate o 
să  le transmitem tuturor consilierilor judeţeni. 

Dacă sunt alte discuţii? Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 35 de voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor Avram Nicolae, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihai, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, 
Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, 
Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  
Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu, Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru,Jumanca Romaniţa 
Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, 
Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Stancu Traian, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe 
Manasia Roxana, Vasile Marian Constantin. 
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Punctul nr. 23 - Proiect de hotărâre privind aprobarea repartizării sumelor 

defalcate din impozitul pe venit pentru echilibrarea bugetelor locale pe anul 2017.  
 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către comisiile reunite. 
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Ritivoiu Mihai  
Domnule preşedinte, doresc să fac un amendament prin care propun 35 mii lei de 

la Primăria Giroc către Primăria Chevereş.  
 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Dacă mai sunt alte discuţii? Dacă nu, supun la vot amendamentul propus de 

domnul Ritivoiu Mihai.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat amendamentul  cu 34 de voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolae, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihai, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, 
Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, 
Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  
Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu, Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru,Jumanca Romaniţa 
Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, 
Ritivoiu Mihai, Stancu Traian, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, 
Vasile Marian Constantin 

 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 33 de voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor Avram Nicolae, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihai, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, 
Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, 
Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  
Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu, Iliescu Roxana, Jumanca Romaniţa, Lelescu Tiberiu 
Procopie, Lupuţ Florica, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, 
Stancu Traian, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Vasile Marian 
Constantin. 

 
 

Punctul nr. 24 - Proiect de hotărâre privind aprobarea finanţării unor structuri 
sportive în anul 2017, sesiunea a II-a.  

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către comisiile reunite 
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 35 de voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor Avram Nicolae, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihai, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, 
Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, 
Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  
Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu, Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru,Jumanca Romaniţa 
Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, 
Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Stancu Traian, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe 
Manasia Roxana, Vasile Marian Constantin. 
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Punctul nr. 25 - Proiect de hotărâre privind aprobarea finanţării Agendei 
principalelor manifestări cultural-artistice şi de tineret în anul 2017, sesiunea a II-a. 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către comisiile reunite 
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 34 de voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor Avram Nicolae, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihai, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, 
Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, 
Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  
Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu, Iliescu Roxana, Jumanca Romaniţa Lelescu Tiberiu 
Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, 
Ritivoiu Mihai, Stancu Traian, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, 
Vasile Marian Constantin. 

 
 

Punctul nr. 26 - Proiect de hotărâre privind aprobarea completării Hotărârii 
Consiliului Judeţean Timiş nr.135/2017 privind aprobarea solicitării trecerii unor 
imobile din domeniul public al Statului, aflate în administrarea Ministerului 
Afacerilor Interne pentru Inspectoratul de Poliţie Judeţean Timiş, în domeniul public 
al Judeţului Timiş şi administrarea Consiliului Judeţean Timiş. 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către comisiile reunite 
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 34 de voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor Avram Nicolae, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihai, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, 
Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, 
Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, 
Grigoroiu Eugeniu, Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru,Jumanca Romaniţa Lelescu Tiberiu 
Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, 
Ritivoiu Mihai, Stancu Traian, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, 
Vasile Marian Constantin. 

 
 
Punctul nr. 27 - Proiect de hotărâre privind aprobarea completării Hotărârii 

Consiliului Judeţean Timiş nr.134/2017 privind aprobarea solicitării trecerii unor 
imobile din domeniul public al Statului, aflate în administrarea Ministerului 
Afacerilor Interne pentru Inspectoratul de Poliţie Judeţean Timiş, în domeniul public 
al Judeţului Timiş şi administrarea Consiliului Judeţean Timiş. 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către comisiile reunite 
Dacă sunt discuţii? 
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Domnul consilier judeţean Marian Vasile  
Domnule preşedinte, în cadrul comisiilor reunite am solicitat informaţii cu privire la 

stadiul preluării arhivei IPROTIM şi doresc să supun atenţiei oportunitatea creării unei 
proceduri pentru accesarea acestei arhive chiar şi acum când a fost preluată parţial, în 
special de către Comisia de urbanism dar şi de către consilierii judeţeni. Nu spun cum 
trebuie să fie procedura pentru că într-adevăr sunt unele informaţii sensibile în cadrul 
acestei arhive, însă trebuie să recunoaştem faptul că au fost multe proiecte bune sau 
foarte bune elaborate de către IPROTIM de-a lungul timpului şi cred că nu este necesar 
să „reinventăm roata” în anumite situaţii. Din acest motiv cred că o procedură de accesare 
şi contribuire la bunăstarea şi dezvoltarea comunităţii noastre este oportună.  

Menţionez, de asemenea, faptul că nu ştiu câţi dintre dumneavoastră cunoaşteţi, 
dar imediat după revoluţie a avut unii  politicieni grijă, printr-o politică antinaţională să 
desfiinţeze Institutul Naţional de Planificare Strategică sau ceva de genul acesta, tocmai 
pentru a dezorganiza şi susţin această chestiune, starea de fapt din România.  

De aceea cred că această moştenire şi această arhivă este esenţială şi vă rog să 
supuneţi aparatului executiv acest demers şi anume crearea unei proceduri de acces.  

 
 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Rog pe domnul secretar să ia cuvântul pentru a aduce câteva completări faţă de 

situaţia arhivei.  
 
Domnul Dănuţ Ardelean – Secretar al Judeţului Timiş  
Mulţumesc domnule preşedinte,  
În legătură cu arhiva IPROTIV doresc să vă informez că parte din arhivă ce 

reprezintă informaţiile clasificate au fost deja preluate în cadrul arhivei consiliului judeţean, 
urmând ca pe măsură ce arhiva care însumează aproximativ 2 km. va fi inventariată şi 
urmează să preluăm pe rând şi să o relocăm în acest spaţiu dacă îl vom primi din partea 
ministerului sau în alte locaţii dacă acest lucru nu se va întâmpla.   

Cu siguranţă o procedură vom avea în vedere pentru că informaţiile sunt de interes 
public şi toată lumea le poate accesa atunci când e nevoie.  

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Dacă mai sunt alte discuţii. Dacă nu supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 35 de voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor Avram Nicolae, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihai, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, 
Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, 
Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  
Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu, Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru,Jumanca Romaniţa 
Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, 
Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Stancu Traian, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe 
Manasia Roxana, Vasile Marian Constantin. 

 
 
Punctul nr. 28 - Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării şi 

completării Hotărârii Consiliului Judeţean Timiş nr. 173/30.08.2017 privind 
închirierea prin licitaţie publică a unor bunuri imobile din Pavilionul Administrativ al 
Parcului Industrial şi Tehnologic Timişoara - proprietatea privată a Judeţului Timiş.  

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către comisiile reunite 
Dacă sunt discuţii? 
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Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 34 de voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor Avram Nicolae, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihai, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, 
Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, 
Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  
Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu, Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru,Jumanca Romaniţa 
Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian,  
Ritivoiu Mihai, Stancu Traian, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, 
Vasile Marian Constantin. 

 
 
Punctul nr. 29 – Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii nr.170/2017 

a Consiliului Judeţean Timiş privind aprobarea dării în folosinţă gratuită a unor 
bunuri imobile din Pavilionul Administrativ al Parcului Industrial şi Tehnologic 
Timişoara - proprietatea privată a Judeţului Timiş precum şi a unor bunuri mobile, 
către Direcţia Generală Regională a Finanţelor Publice Timişoara - Direcţia 
Regională Vamală Timiş. 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către comisiile reunite 
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 35 de voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor Avram Nicolae, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihai, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, 
Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, 
Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  
Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu, Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru,Jumanca Romaniţa 
Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, 
Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Stancu Traian, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe 
Manasia Roxana, Vasile Marian Constantin. 

 
 Punctul nr. 30 - Întrebări, interpelări. 
 

Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
 Va aduc la cunoştinţă faptul ca aveţi la dispoziţie in format electronic următoarele 
informări: 

1. Raport privind participarea la Comitetul de conducere al Adunarii Regiunilor 
Europene ce a avut loc la Nancy/Franta 11-16.09.2017. 

2. Raport privind deplasarea in Raionul Nisporeni, Republica Moldova. 
3. Informare privind modul de finantare a Caminului pentru personae varstnice 

Comlosu Mare. 
 
  În continuare, vă rog să vă înscrieţi la cuvânt dacă aveţi întrebări sau interpelări. 

 
Domnul vicepreşedinte Stancu Traian 

  Îmi cer scuze că m-am înscris primul la cuvânt dar trebuie să cobor în scurt timp la 
o altă şedinţă unde trebuie să finalizăm discuţia pentru colectare pe zona 2 şi 3 – a venit  
societatea comercială şi o parte din primari. Cu această ocazie vă informez că am semnat 
pentru zona zero, adică zona Lugoj + Buziaş, licitaţia a câştigat-o SC RETIM. Am avut 
deja o întâlnire cu câţiva primari din zonă şi SC RETIM deoarece ADID şi eu personal am 
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decis ca la primele întâlniri, pentru ca această colectare de deşeuri să se facă în mod 
amiabil şi serios între primăriile noastre şi societăţile comerciale care au câştigat licitaţia.  
  Din acest motiv, am rugămintea către dumneavoastră, în cazul în care unele dintre 
comunele pe care le vizitaţi dumneavoastră sau primarii aparţin partidului dumneavoastră, 
dacă doresc ca la această întâlnire să fim prezenţi, vă rog să ne anunţaţi pentru a putea 
să ne deplasăm.  
  Dacă aveţi întrebări pe acest domeniu, vă stau la dispoziţie înainte să cobor la 
şedinţă.  Dacă nu, vă mulţumesc! 
 
  Domnul consilier judeţean Poenaru Dan 
  S-a discutat astăzi, de mai multe ori, despre Timişoara Capitală Culturală 
Europeană – eveniment crucial pentru oraşul nostru, însă uităm faptul că Timişoara – 
numită şi Mica Vienă nu mai are de aproape 5 ani nicio legătură aeriană cu Marea Vienă. 
Este o mare ruşine şi acest lucru va aduce prejudicii grave fluxului de turişti care vor să 
vină în perioada respectivă. Cred că este o chestiune de interes general, nu doar a 
oraşului şi a judeţului, ci şi a zonei noastre ca să fie reintroduse cursele Timişoara – 
Viena. Dacă nu se poate cu Austrianu există şi Taromul şi cred că trebuie făcut un efort 
comun de către  consiliul judeţean, primăria, asociaţia care patronează acest eveniment, 
astfel încât, cât mai curând să avem legături aeriene cu marea Vienă.  
  Întodeauna am primit răspuns că există autostradă. Da, dar eu am fost recent la 
Viena şi am făcut pe drum 9-10 ore pentru că am prins două accidente şi două construcţii 
pe autostradă. Nu ştiu câtă lume va veni de la Viena să vadă Timişoara în aceste condiţii. 
Haideţi să facem un efort comun să putem pune în funcţie linia aeriană între Timişoara şi 
Viena.  
 
  Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
  Observaţia dumneavoastră este corectă şi vom face din partea consiliului judeţean 
o adresă oficială către toate instituţiile care sunt abilitate în acest sens de a susţine 
reintroducerea, de fapt, a acestei curse aeriene.  

 
Doamna consilier judeţean Ciurlea Sorina  

  Domnule preşedinte, stimaţi colegi, eu am o întrebare pentru dumneavoastră 
domnule preşedinte, şi anume, dacă vă amintiţi acum câteva şedinţe de plen am votat 
strategia pentru centrul antidrog Timiş şi sesizam atunci faptul că ei au o problemă în 
ceea ce priveşte spaţiul în care îşi desfăşoară activitatea.  
  Din acest motiv aş vrea să ştiu care este stadiul acelei solicitări pentru că atunci aţi 
promis că o să urmăriţi situaţia şi aceasta o să se întâmple. 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 

  Deocamdată, din partea Centrului Regional de Evaluare, Planificare şi Prevenţie 
Antidrog nu avem nicio solicitare oficială privind identificarea unui spaţiu pentru a veni în 
sprijinul activităţii acestei instituţii.  

 
Doamna consilier judeţean Ciurlea Sorina  

  Dacă este cazul o să le transmit celor de la centru să fac şi ei o solicitare, dar cred 
că dacă un consilier judeţean face o astfel de solicitare nu cred că nu ar trebui să fie luată 
în considerare.  

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 

  Aveţi dreptate, noi suntem foarte atenţi, dar procedura spune că instituţia trebuie să 
facă o solicitare scrisă în baza căreia noi putem face demersurile mai departe şi 
identificăm o posibilă locaţie pentru desfăşurarea activităţii.  
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Doamna consilier judeţean Ciurlea Sorina  
Asta am vrut, să văd dacă suntem în acelaşi stadiu.  

  Pe de altă parte, acum câteva şedinţe domnul Tiberiul Lelescu spunea că ambrozia 
este o problemă în judeţul Timiş şi aş vrea să vă întreb dacă s-a întâmplat ceva cu privire 
la prevenţia în acest caz.  

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 

  Din punct de vedere a ceea ce înseamnă responsabilitatea consiliului judeţean, pe 
domeniul public al judeţului Timiş, nu a fost nevoie de intervenţie pentru îndepărtarea 
ambroziei. Aceasta este responsabilitatea autorităţilor locale şi noi am făcut demersuri 
către autorităţile locale şi Direcţia de Sănătate Publică. Vreau să vă spun, şi repet, că este 
foarte important, autorităţile locale au responsabilitatea de a rezolva situaţia pe terenul 
administrativ.  
 

Doamna consilier judeţean Ciurlea Sorina  
  Terenurile care aparţin judeţului Timiş sunt verificate în totalitate şi nu există 
probleme de acest gen? 
 

Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
      Din câte ştiu eu, da.  

 
Domnul consilier judeţean Mihăiţă Bojin 

  Domnule preşedinte, În ultima vreme supunem dezbaterii şi aprobării proiectele de 
hotărâre despre Aeroportul Cioca dar pe raza judeţului Timiş mai există  un aeroport 
despre care aş vrea să vorbim, respectiv Aeroportul Traian Vuia.  
  Discuţii au fost  şi cu predecesorul dumneavoastră despre Aeroportul Traian Vuia şi 
aş vrea să ştiu dacă mai sunt discuţii cu Ministerul Transporturilor, cu Guvernul României 
în ce priveşte trecerea acestui aeroport în proprietatea consiliului judeţean. Puteţi să ne 
spuneţi câteva cuvinte în acest sens. Cred că dacă rezolvăm această problemă vom 
rezolva problema şi cu Aeroportul Cioca care ar putea fi o pistă secundară a Aeroportului 
Traian Vuia. Cred că dacă am putea să ne focusăm pe obţinerea aeroportului prin transfer 
către noi ar fi benefic şi ar rezolva multe probleme inclusiv problema despre care vorbea 
domnul Poenaru Dan 
 

Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
  Un prim pas făcut de consiliul judeţean au fost demersurile pe care le-am aprobat 
pentru preluarea patrimoniului de la SC Aeroportul Traian Vuia şi anume terenurile pe 
care în acest moment aeroportul plăteşte o chirie, o concesiune pe aceste terenuri, dar nu 
le foloseşte. Acest lucru este important pentru consiliul judeţean ţinând cont că face parte 
din planul de dezvoltare al judeţului Timiş.  
 Un alt pas, a ceea ce aţi solicitat dumneavoastră, pot să vă spun că s-au făcut 
demersuri către Ministerul Transporturilor şi în cadrul comisiilor interne ale ministerului se 
analizează solicitarea consiliului judeţean.  

 
Domnul consilier judeţean Mihăiţă Bojin 
Felicitări pentru aceste demersuri! 
 
Domnul consilier judeţean Viorel Coifan 

  În primul rând salut intervenţia domnului Poenaru Dan. Acum se vede necesitatea 
unui aeroport secundar care să preia zboruri de tip charter sau de avioane turistice pentru 
a suplimenta fluxul de turişti pentru anul 2021 când Timişoara va fi Capitală Culturală 
Europeană.  
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  De fapt, eu doream să spun altceva şi anume că în ultima perioadă s-a constatat 
înmulţirea numărului de şedinţe cu caracter extraordinar şi din acest motiv trebuie să 
definim ce dă caracterul de extraordinar al unei şedinţe. Pe de altă parte, vreau să vă 
amintesc că rolul comisiilor reunite este de a aplana anumite puncte divergente şi nu de a 
prelua activitatea din comisiile de specialitate. Ori noi ne-am trezit astăzi cu 11 puncte pe 
care nu le-am discutat în comisii şi le-am votat ca să nu împiedicăm bunul mers al 
consiliului judeţean dar vă anunţ că este pentru ultima oară.  
  De asemenea, ca o notă umoristică, aş dori să ştiu cine m-a numit Ion Viorel Coifan 
ca să-i dau un miel. Deci, lăsând gluma la o parte, acest lucru ne  arată cât de repede s-
au redactat nişte documente care ar fi trebuit să intre pe circuitul amintit. Înţelegem când 
este vorba de fonduri structurale, de rectificări bugetare, dar am impresia că aparatul 
începe să ne dicteze nouă şi nu este în regulă. Aparatul trebuie să stabilească clar 
termenul, nu trebuie să aibă latenţă prin birouri şi noi trebuie să avem aceste documente 
în cadrul comisiilor de specialitate. 
 

Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
  Aş vrea să-mi explicaţi ce aţi vrut să spuneţi, la ce v-aţi referit când aţi spus „pentru 
ultima oară”, la şedinţa extraordinară? 
 

Domnul consilier judeţean Viorel Coifan 
  Nu, dacă vom avea pe ordinea de zi hotărâri pe care nu le-am discutat în comisii, 
noi ne vom abţine de la vot.  
 

Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
  Am înţeles, dar rolul comisiilor reunite este tocmai pentru ca nu am avut timpul 
necesar să discutăm proiectele sau acestea au venit în ultimul moment şi necesită un vot 
în plenul consiliului judeţean. Dacă vreţi, vă rog să-mi spuneţi care din cele 11 proiecte pe 
care le-am introdus în comisiile reunite nu are importanţă pentru activitatea consiliului 
judeţean şi ar fi necesitat să aştepte până la şedinţa ordinară din octombrie.  
 

Domnul consilier judeţean Viorel Coifan 
  Din păcate, domnule preşedinte, eu am o singură ordine de zi cu 19 puncte şi nu 
am o listă cu punctele suplimentare, deci nu vă pot spune. Ştiu că rectificarea este nevoie 
să fie discutată, dar nu avem fonduri structurale. Nu cred că trecerea unui teren de la 
Ministerul de Interne la consiliul judeţean nu putea fi rezolvată cu câteva zile mai 
devreme. Am impresia că se întâmplă ceva între aparatul de specialitate şi consiliul 
judeţean. Îmi permit să spun, fiind un veteran în administraţia publică, că este un lucru de 
management ce trebuie îmbunătăţit.  
 

Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
  Cu tot respectul îmi permit să vă contrazic. Avem şi am votat în comisiile reunite 
proiect pe fonduri europene, este modificarea la modernizarea DJ 593, două puncte foarte 
importante, am votat finanţarea sportului şi finanţarea pe agendă care au urmat paşii 
procedurali şi pe  care am fi putut să o lăsăm până în luna octombrie dar nu veneam în 
sprijinul cluburilor care au solicitat finanţare, şi au fost două proiecte cu solicitare de a 
trece bunuri din domeniul public al statului în domeniul public al judeţului şi am urgentat 
pentru că acum am primit adresă de la MAI  cu privire la aceste modificări şi am vrut să 
facem cât mai repede pentru a putea primi în acest an hotărârea de guvern cu cele două 
bunuri pe care să le trecem în domeniul public al judeţului pentru a le putea prinde în 
bugetul pe anul 2018 la investiţii şi să rezolvăm două probleme importante, respectiv 
Clinica de Psihiatrie care în acest moment stă în proprietate privată şi spitalul judeţean 
plăteşte aproximativ  7000 euro pe lună chirie şi spaţiul pentru depozitarea arhivei despre 
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care vorbea domnul secretar. Dacă nu le prindem în buget pe lista de investiţii le vom 
amâna în continuare 

 
Domnul consilier judeţean Viorel Coifan 

     Vă mulţumesc! Să înţeleg că va fi o practică curentă şi pe viitor.  
 

Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
  Nu, nu va fi o practică curentă ci va fi o procedură extraordinară aşa cum prevede 
legislaţia şi regulamentul.   

 
Domnul consilier judeţean Cutu Dorin 

  Aş vrea să-l rog frumos pe domnul de la Direcţia Tehnică să monitorizeze 
societatea care se ocupă cu curăţirea parcărilor de pe drumurile judeţene.  

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Domnul director a luat act de solicitarea dumneavoastră.  
 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 

  În ultimul timp, consilierii judeţeni care au ajuns în funcţia de consilieri judeţeni ca 
urmare a plecării colegilor lor şi cred că ar trebui să faceţi o investigaţie astfel încât cei 
care au venit noi să intre în comisiile de specialitate pentru că sunt mulţi care au venit de 
curând în consiliul judeţean şi se impune o completare a comisiilor de specialitate.  
    De asemenea, pentru faptul că Comisia de agricultură se deplasează în teren 
pentru câteva zile aş dori să avem un mijloc de transport în acest sens.  

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 

  Cu siguranţă veţi avea un mijloc de transport cu care să puteţi să vă deplasaţi în 
teren. Probabil este vorba despre proiectul cu privire la Centrul de legume.  
  În ce priveşte comisiile de specialitate, rog liderii grupurilor politice din cadrul 
consiliului judeţean să avem o discuţie pentru a putea reaşeza comisiile de specialitate şi 
în şedinţa ordinară din luna octombrie să intrăm cu noua configuraţie.  
  În continuare dau cuvântul doamnei vicepreşedinte Roxana Iliescu 
 
  Doamna vicepreşedinte Roxana Iliescu 
  Mă adresez în special membrilor Comisiei de agricultură cărora le spun că, deşi am 
stabilit ca deplasarea în teren să fie vineri, luni şi marţi, aş vrea să-i anunţ, pentru faptul că 
domnul preşedinte va lipsi săptămâna viitoare, luni, marţi, miercuri, şi pentru că astăzi am 
aflat că vor fi mai multe evenimente la care trebuie să particip în locul domnului 
preşedinte, pentru săptămâna viitoare, pentru că  iniţial am decalat doar pentru ziua de 
luni, vă rog să-mi permiteţi să restabilesc un program pentru joi şi vineri să pot participa la 
evenimentele despre care am vorbit. Deci, veţi primi un răspuns cu noul program care 
probabil va fi joi şi vineri. Mulţumesc! 
 
   Domnul consilier judeţean Bădina Nicu  
  În ce priveşte practica introducerii în ultimul moment, sau cum se spune,  conform 
legislaţiei în vigoare „ de îndată” pentru proiectele de hotărâre ce nu suportă amânarea, 
ca un fin observator cu experienţă de 20 în administraţie publică, pot să spun că aceasta 
a fost o practică permanentă. A fost şi pe vremea colegului dumneavoastră şi pe vremea 
altui preşedinte. Pe de altă parte, aş vrea ca domnul Grigoroiu, noul nostru coleg, să ne 
spună câteva cuvinte.  
 
  Domnul consilier judeţean Grigoriu Eugeniu 
  Buna ziua domnule preşedinte, stimaţi colegi consilieri judeţeni, 
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  Mă numesc Grigoiu Eugeniu. Îmi face plăcere să fiu în consiliul judeţean şi mă 
bucur că am decis să fac acest pas. Am 28 ani, de profesie sunt inginer. Am absolvit 
Universitatea Politehnica, unde am studiat ingineria transporturilor. În acest moment 
lucrez în domeniul IT în cadrul unei companii multinaţionale unde coordonez 
departamentul de IT. Sper că împreună vom colabora foarte bine, sunt sigur de acest 
lucru şi, aşa cum am mai spus, mă bucur că am făcut acest pas.  
 
  Domnul consilier judeţean Bădina Nicu 
  Colegul dumneavoastră spunea ceva mai devreme că ne putem adresa şi în spirit 
de glumă şi de aceea vă întreb dacă v-aţi decis în ce tabără PNL vă poziţionaţi? 
 
  Domnul consilier judeţean Grigoriu Eugeniu 
  Eu fac parte din Partidul Naţional Liberal. 
 
  Domnul consilier judeţean Bitea Nicolae 
  Cred că domnul Bădina a început să facă politică nu este cazul. Tabăra PNL în 
judeţul Timiş se numeşte judeţul Timiş.  
 

Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
  Domnule Bădina Nicu aş vrea să vă spun că politică se face la ieşirea din palatul 
administrativ.  
  Aş vrea să-mi spuneţi dacă mai sunt alte discuţii? Dacă nu, dată fiind epuizarea 
ordinei de zi, declar închise lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Timis. 
  Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces – verbal.  
 
 
   

PREŞEDINTE,          SECRETAR AL JUDEŢULUI TIMIŞ,  
    Călin – Ionel DOBRA                                Ioan – Dănuţ ARDELEAN   
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